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POTRDITEV ZAPISNIKA 13. REDNE SEJE 
OBČINSKEGA SVETA OBČINE GORJE Z DNE  

14. 4. 2021 
 
 
 

Predlog sklepa: 
Občinski svet občine Gorje sprejme zapisnik 13. redne seje občinskega sveta Občine Gorje z dne 
14. 4. 2021.



 

Številka: 032-3/2021-9 
Datum:  14. 4. 20201 
 

Z A P I S N I K 
 
13. redne seje Občinskega sveta Občine Gorje (v nadaljevanju OS), ki je bila v sredo, 14. aprila 2021 ob 
17.06 uri, preko aplikacije ZOOM.  
 

Prisotni: Janez Poklukar (SDS),Urban Jan, Jakopič Pavel, Dominik Piber, Primož Pretnar, Edvard 
Torkar, Janez Kolenc, Ivan Ratek, Danijela Mandeljc, Anja Bunderla, Zdenka Repe, 
župan Peter Torkar 
 

Upravičil: / 
 

Poročevalci: Klara Hercog in Andrej Hercog – Vodar d.o.o., Mojca Brejc – ravnateljica OŠ Gorje, 
Božena Kolman Finžgar – direktorica Knjižnice Radovljica, Boštjan Lenček – komandir 
PP Bled, Gregor Jarkovič – vodja MIRa, Matjaž Žura – direktor v imenovanju OZG Kranj, 
Klemen Langus – Turizem Bohinj, Rok Černe – Zavod za gozdove, Miha Marolt – TNP 
 

Novinarji: / 
 

Nadzorni odbor 
občine Gorje: 

Marija Kozomara, Darja Ferjan 

Občinska uprava  
občine Gorje: 

Primož Tomše Zorč – direktor občinske uprave, Nuša Jesenšek – tajnica OS, Martina 
Hribar Brus, Monika Breznik, Drago Bregant, Barbara Whitfield 

 
Seja je bila posneta na diktafon. 
 
Vodil jo je župan Peter Torkar, ki je uvodoma vse prisotne pozdravil.  
 
Pred ugotavljanjem sklepčnosti je župan svetnike seznanil, da se bo seja občinskega sveta, zaradi 
zagotavljanja javnosti, slikovno in zvočno snemala s strani Občine Gorje, ki bo uporabnik in upravljalec teh 
posnetkov, v kolikor bo to Občinski svet izglasoval. Posnetek seje občinskega sveta, ki je namenjen 
zagotavljanju javnosti dela občinskega sveta, bi se neposredno predvajal na Facebook profilu Občine Gorje 
in bi se po končani seji izbrisal. Seja bi se zvočno in slikovno snemala tudi za potrebe izdelave zapisnika 
seje, posnetek pa se takoj po izdelanem zapisniku uniči. Ker v Poslovniku občinskega sveta ni določb, ki jih 
v skladu z mnenjem informacijske pooblaščenke občinska uprava potrebuje za zakonito snemanje in 
predvajanje sej občinskega sveta je župan predlagal, da o tem, ali naj se izvede zvočno in slikovno 
snemanje seje z namenom zagotavljanja javnosti seje in izdelave zapisnika, glasuje. Na glasovanje je dal 
naslednja predloga sklepa: 
 

1. Občinski svet Občine Gorje soglaša, da se 13. redna seja občinskega sveta Občine Gorje slikovno in 
zvočno snema s strani Občine Gorje za namen neposrednega predvajanja na FB profilu Občine Gorje. 

GLASOVANJE: 
ZA 5 
PROTI 6 

Sklep ni bil sprejet. 
 
Svetnico Bunderla je zanimalo zakaj občinski svet glasuje o tem, glede na to, da bo narejen zvočni zapis? 
Ali bosta narejena dva zapisnika? 
 
 
 



 

Župan je nadaljeval s sejo. Na glasovanje je dal predlog sklepa: 

Občinski svet Občine Gorje soglaša, da se 13. redna seja občinskega sveta Občine Gorje slikovno in 
zvočno snema s strani Občine Gorje za namen izdelave zapisnika. 

GLASOVANJE: 
ZA 8 
PROTI 1 

Sklep je bil sprejet. 
 
V nadaljevanju je podal poročilo o prisotnosti enajstih svetnikov in glede na to ugotovil in potrdil 
sklepčnost.  
 
Gradivo za sejo je bilo objavljeno na spletni strani Občine Gorje in posredovano k vsem točkam dnevnega 
reda. 
 
Za 13. redno sejo so se sestali: 

 Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, 

 Odbor za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti in javnih financ 

 Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami. 
 
V skladu z 29. členom Poslovnika je za 13. redno sejo Občinskega sveta občine Gorje predlagal naslednji 
dnevni red:  

1. Potrditev zapisnika 12. redne seje Občinskega sveta Občine Gorje, z dne 23. 12. 2020 

2. Potrditev zapisnika 6. izredne seje Občinskega sveta Občine Gorje, z dne 25. 3. 2021 

3. Zaključni račun proračuna Občine Gorje za leto 2020, predlog skrajšan postopek 

4. Program opremljanja zemljišč v Občini Gorje 

5.  

Letna poročila za leto 2020: 
a) Javni zavod Osnovna šola Gorje 
b) Javni zavod Knjižnica Antona Tomaža Linharta Radovljica 
c) Policijska postaja Bled 
d) Medobčinski inšpektorat in redarstvo občin Jesenice, Gorje, Kranjska Gora in Žirovnica 

6. Ocena izvajanja občinskega programa varnosti v letu 2020 

7. 

Kadrovske zadeve: 
a) Izdaja mnenja k imenovanju direktorice javnega zavoda Knjižnice Antona Tomaža Linharta 
Radovljica 
b) Razrešitev direktorja Osnovnega zdravstva Gorenjske in imenovanje novega direktorja 
Osnovnega zdravstva Gorenjske 
c) Imenovanje predstavnikov v svet šole Osnovne šole Gorje 

8. Predstavitev razvojnega načrta za Biosferno območje Julijske Alpe (BOJA) 2025 

9.  Predstavitev projekta Life LYNX 

10. Informacije župana 

11. Pobude, predlogi in vprašanja 

 
Svetnica Bunderla je predlagala, da se na dnevni red uvrsti program za glasilo Gorjanc za leto 2020.  
Župan je povedal, da je občinska uprava podala pisni odgovor na predlog.  
Ker ni bilo drugih predlogov je župan dal na glasovanje predlog dnevnega reda: 
GLASOVANJE: 

ZA 11 
PROTI 0 

Dnevni red je bil sprejet.  
 
TOČKA 1: POTRDITEV ZAPISNIKA 12. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE GORJE Z DNE 23. 12. 2020 
 
Pripombe na zapisnik je podala svetnica Bunderla.  



 

Ker ni bilo drugih pripomb na zapisnik, je župan dal na glasovanje naslednji sklep: 

1. Občinski svet Občine Gorje sprejme zapisnik 12. redne seje Občinskega sveta Občine Gorje, z dne 23. 
12. 2020. 

GLASOVANJE: 
ZA 9 
PROTI 1 

Zapisnik je bil sprejet.  
 
TOČKA 2: POTRDITEV ZAPISNIKA 6. IZREDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE GORJE Z DNE 25. 3. 2021 
 
Pripombe na zapisnik je podala svetnica Bunderla.  
 
Po končani razpravi je župan dal na glasovanje naslednji sklep: 

1. Občinski svet Občine Gorje sprejme zapisnik 6. izredne seje Občinskega sveta Občine Gorje, z dne 19. 
3. 2021, s pripombami iz razprave.  

GLASOVANJE: 
ZA 8 
PROTI 1 

Zapisnik je bil sprejet.  
 
TOČKA 3: ZAKLJUČNI RAČUN PRORAČUNA OBČINE GORJE ZA LETO 2020, predlog – skrajšan postopek 
 
Uvodno obrazložitev je podal župan. Občinskemu svetu je bil ZK posredovan marca.  
 
Dodatno obrazložitev je podala Monika Breznik, višja svetovalka za javne finance, gospodarske in 
družbene dejavnosti. 
 
Zaključni račun proračuna je obravnaval Odbor za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti 
ter javnih financ. Predsednik Ratek je podal kratko poročilo.  
 
V razpravi je sodelovala svetnica Bunderla.   
 
Po končani razpravi je župan dal na glasovanje predlog sklepa: 

1. Občinski svet Občine Gorje sprejme Zaključni račun proračuna Občine Gorje za leto 2020. 
2. Občinski svet Občine Gorje se je seznanil s Poročilom o realizaciji letnega načrta ravnanja z 
nepremičnim premoženjem Občine Gorje za leto 2020. 

GLASOVANJE: 
ZA 9 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet.  
 
TOČKA 4: PROGRAM OPREMLJANJA ZEMLJIŠČ V OBČINI GORJE 
 
Obrazložitev programa opremljanja zemljišč sta podala dr. Klara Hercog in Andrej Hercog, oba iz podjetja 
Vodar, d.o.o. 
 
Program opremljanja zemljišč je obravnaval Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne 
službe. Predsednik Torkar je podal kratko poročilo.  
 
V razpravi, ki je sledila, sta z vprašanji sodelovala svetnika Pretnar in Kolenc. Na njuna vprašanja sta 
odgovarjala dr. Klara Hercog in Andrej Hercog.  
 
 



 

Po končani razpravi je župan dal na glasovanje naslednji predloga sklepa:  

Občinski svet občine Gorje sprejme program opremljanja zemljišč v predlagani obliki s pripombami iz 
razprave oziroma popravki, ki smo jih ugotovili skozi razpravo.  

GLASOVANJE: 
ZA 11 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
TOČKA 5: LETNA POROČILA ZA LETO 2020 
a) JZ Osnovna šola Gorje,  
b) JZ Knjižnica A. T. Linharta Radovljica,  
c) Policijska postaja Bled,  
d) Medobčinski inšpektorat in redarstvo občin Jesenice, Gorje, Kranjska Gora in Žirovnica 
 
a) JZ Osnovna šola Gorje 
 
Uvodno obrazložitev je podala Mojca Brejc, ravnateljica OŠ Gorje.  
 
Letno poročilo je obravnaval Odbor za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti ter javnih 
financ. Predsednik Ratek je podal kratko poročilo. 
 
V razpravi je sodelovala svetnica Bunderla. Na vprašanja je odgovarjala ravnateljica Mojca Rejc. 
 
Po končani razpravi je župan dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:  

Občinski svet občine Gorje se je seznanil z letnim poročilom Javnega zavoda Osnovna šola Gorje.  

GLASOVANJE: 
ZA 11 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
b) JZ Knjižnica A. T. Linharta Radovljica 
 
Uvodno obrazložitev je podala Božena Kolman Finžgar, direktorica Knjižnice A. T. Linharta.  
 
Letno poročilo je obravnaval Odbor za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti ter javnih 
financ. Predsednik Ratek je podal kratko poročilo. 
 
V razpravi je sodelovala svetnica Bunderla. Na vprašanja je odgovarjala direktorica Božena Kolman Finžgar. 
 
Po končani razpravi je župan dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:  

Občinski svet občine Gorje se je seznanil z letnim poročilom knjižnice Antona Tomaža Linharta 
Radovljica. 

GLASOVANJE: 
ZA 11 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
c) Policijska postaja Bled 
 
Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Lenček, komandir Policijske postaje Bled.  
 
V razpravi je sodelovala svetnica Mandeljc. Na vprašanja je odgovarjal komandir PP Bled Boštjan Lenček. 
Po končani razpravi je župan dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:  



 

Občinski svet Občine Gorje se je seznanil z letnim poročilom Policijske postaje Bled 

GLASOVANJE: 
ZA 10 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
d) Medobčinski inšpektorat in redarstvo občin Jesenice, Gorje, Kranjska Gora in Žirovnica 
 
Uvodno obrazložitev je podal Gregor Jarkovič, vodja MIRa  
 
V razpravi sta sodelovala svetnika Ratek in Poklukar. Na vprašanja je odgovarjal vodja MIRa Gregor 
Jarkovič. 
 
Po končani razpravi je župan dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:  

Občinski svet občine Gorje se je seznanil z letnim poročilom medobčinskega inšpektorata in redarstva 
Občin Jesenice, Gorje, Kranjska Gora in Žirovnica.  

GLASOVANJE: 
ZA 11 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
6. OCENA IZVAJANJA OBČINSKEGA PROGRAMA VARNOSTI V LETU 2020:  
 
Uvodno obrazložitev je podal Gregor Jarkovič, vodja MIRa  
 
V razpravi sta sodelovala svetnica Bunderla in svetnik Ratek.  
 
Po razpravi je župan dal na glasovanje predlog sklepa: 

Občinski svet Občine Gorje sprejme oceno izvajanja občinskega programa varnosti za leto 2020.  

GLASOVANJE: 
ZA 9 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
TOČKA 7: KADROVSKE ZADEVE:  
a) izdaja mnenja k imenovanju direktorice javnega zavoda knjižnice Antona Tomaža Linharta Radovljica  
b) razrešitev direktorja Osnovnega zdravstva Gorenjske in imenovanje novega direktorja Osnovnega 
zdravstva Gorenjske  
c) imenovanje predstavnikov v svet šole Osnovne šole Gorje 
 
Vse tri točke je obravnavala Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. Pri vseh točkah je 
poročilo podal Janez Kolenc, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  
 
a) Izdaja mnenja k imenovanju direktorice javnega zavoda knjižnice Antona Tomaža Linharta Radovljica  
 
Uvodno obrazložitev je podal predsednik KMVVI. Občinskemu svetu je predlagal, da sprejeme predlagani 
sklep.  
V nadaljevanju je župan dal besedo še Boženi Kolman Finžgar. 
 
V razpravi sta sodelovala svetnik Ratek in svetnica Mandeljc. 
 
 
 



 

Ker ni bilo druge razprave, je župan dal na glasovanje predlog sklepa:  

Občinski svet občine Gorje daje pozitivno mnenje k imenovanju Božene Kolman Finžgar za direktorico 
Javnega zavoda Knjižnice Antona Tomaža Linharta Radovljica za mandatno obdobje pet let.  

GLASOVANJE: 
ZA 10 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
b) Razrešitev direktorja Osnovnega zdravstva Gorenjske in imenovanje novega direktorja Osnovnega 
zdravstva Gorenjske  
 
Po uvodni obrazložitvi predsednika KMVVI, je župan dal besedo Matjažu Žuri, da se je na kratko predstavil.  
 
Ker ni bilo razprave, je župan dal na glasovanje predlog sklepa: 

Občinski svet občine Gorje podaja soglasje k razrešitvi Jožeta Vetrnika s funkcije direktorja osnovnega 
zdravstva Gorenjske zaradi upokojitve. Pod 2, občinski svet Občine Gorje podaja soglasje k imenovanju 
Matjaža Žura za direktorja Osnovnega zdravstva Gorenjske za mandatno obdobje 5 let od prvega 
sedmega 2021, do 30.06.2026.  

GLASOVANJE: 
ZA 10 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
c) Imenovanje predstavnikov v svet šole Osnovne šole Gorje 
 
Predsednik KMVVI je občinski svet seznanil, da so pravočasno prispeli trije predlogi. Občinskemu svetu je 
predlagal, da za predstavnike v svet Osnovne šole Gorje imenuje Tino Kosi, Polono Žvan in Janeza Kolenca.  
 
V razpravi je sodelovala svetnica Bunderla. Opozorila je, da bi se moral predsednik KMVVI na 11. redni seji 
Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja izločiti iz glasovanja. Menila je, da je sklep 
neveljaven.  
Župan se je z ugotovitvijo svetnice Bunderla strinjal, zato je točko umaknil iz dnevnega reda. O tej točki bo 
občinski svet glasoval na eni zmed naslednjih sej.   
 
Ker je direktor Turizma Bohinj, Klemen Langus imel tehnične težave je župan občinskemu svetu 
predlagal, da najprej obravnava točko 9. Predstavitev projekta Life LYNX. Predlog je dal na glasovanje. 
GLASOVANJE: 

ZA 11 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
TOČKA 9: PREDSTAVITEV PROJEKTA LIFE LYNX 
 
Projekt Life LYNX so predstavili Miha Marolt, strokovni sodelavec TNP, Rok Černe, strokovni sodelavec 
Zavoda za Gozdove in Maja Sever.  
V razpravi je sodelovala svetnica Bunderla.  
 
Ker ni bilo druge razprave je župan dal na glasovanje naslednji predlog sklepa: 

Občinski svet občine Gorje se je seznanil s projektom Life Lynx.  

GLASOVANJE: 
ZA 10 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 



 

TOČKA 8: PREDSTAVITEV RAZVOJNEGA NAČRTA ZA BIOSFERNO OBMOČJE JULIJSKE ALPE (BOJA) 2025 
 
Razvojni načrt za območje Julijskih Alp je predstavil Klemen Langus, direktor Turizma Bohinj. 
 
V razpravi sta sodelovala svetnica Bunderla in svetnik Jakopič. Na vprašanja sta odgovarjala Klemen Langus 
in župan Peter Torkar. 
 
Po končani razpravi je župan dal na glasovanje naslednji predlog sklepa: 

Občinski svet občine Gorje se je seznanil z razvojnim načrtom za biosferno območje Julijskih Alp, Boja 
2025.  

GLASOVANJE: 
ZA 9 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
TOČKA 10: INFORMACIJE ŽUPANA 
 

 Nadaljevanje del na Lazah.  

 Sanacija opornega zidu na regionalni cesti Spodnje Gorje – Zgornje Gorje. 

 Investicija v tri učilnice nad telovadnico v Osnovni šole Gorje.  
 
TOČKA 11: POBUDE IN VPRAŠANJA 
 
10. REDNA SEJA 
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Anja Bunderla 
1. prosila je, da direktor OU odgovori, ali je bila izvedena ničnost pogodbe, ki je bila sklenjena z družinskim 
članom svetnika Jakopiča? 
2. ker ni bilo odgovora, ponovno sprašuje, na kateri seji bo predstavljen rezultat strategije oskrbe s pitno 
vodo?  
3. OPPN Vršce; če prav razume, stališče občine je, da se OPPN Vršce nadaljuje, kljub temu, da je bilo toliko 
predlogov proti. Kdaj bo zadeva stekla naprej? 
 
ODGOVOR – direktor OU, župan 
1. z zadevo še ni bil seznanjen. Svetnici je predlagal, naj poda pisno vprašanje.  
2. odgovor je bil podan z gradivom za 10. redno sejo. Predstavljeno bo na eni izmed naslednjih rednih sej.  
3. v veljavnem odloku občinskega prostorskega načrta je območje Vintgar opredeljeno za podrobno 
prostorsko planiranje. To pomeni, da bo podrobno prostorsko planiranje na tem območju potrebno. Ne 
ve povedati. 
ODGOVOR - pisni 
1. odgovor je bil podana na podlagi zahteve za dostop do informacij javnega značaja. 
2. odgovor je bil podan z gradivom za 10. redno sejo. Predstavljeno bo na eni izmed naslednjih rednih sej.  
 
S 1. in 2. odgovorom je zadovoljna.  
3. kater projektant dela OPPN Vršce?  
11. REDNA SEJA 
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Anja Bunderla 
1. na 11. redni seji je vprašala, zakaj se cene zemljišč iz seje v sejo dvigujejo. Občinska uprava jo je vprašala, 
za katera zemljišča gre to. To je zemljišče s parc. št. 317/3 k.o. Podhom. Ravno tako jo zanima, zakaj se je 
povečala kvadratura tega zemljišča? 
2. ni še dobila obvestila ali je občinsko zemljišče na Zatrniku prodano in če, kateremu ponudniku? 



 

3. ponovno je apelirala, da občina določi travnike, na katerih bi pustila rasti in cveteti rože. Direktorja OU 
je prosila za sestanek na to temo.  
 
ODGOVOR - župan 
1. Odgovor bo podan pisno.  
2. postopek prodaje še ni zaključen. Ponudba visi na oglasni deski pristojne upravne enote.  
3. kmetje dobijo subvencije, zato da travnike kosijo, ko odcveti. Že kar nekaj let se za Osnovno šolo Gorje, 
brežina kosi ko rože odcvetijo.  
 
Z odgovori je zadovoljna. 
 
NOVE POBUDE IN VPRAŠANJA - 12. REDNA SEJA 
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Anja Bunderla 
1. hišne številke na Zatrniku; zanima jo, zakaj so hišne številke do 118 in več. Kako so te hišne številke 
obravnavane?  
 
ODGOVOR - župan 
1. tak predlog hišnih številk je predlagal predsednik vaškega odbora, g. Zalar. Občina temu predlogu ni 
nasprotovala. Vprašanje bo občinska uprava posredovala g. Zalarju.  
 
1. občinska uprava naj na Geodetsko upravo pošlje vprašanje, zakaj so takšne številke. 
 

NOVE POBUDE IN VPRAŠANJA – 13. REDNE SEJE 
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Anja Bunderla 
1. zakaj na dnevnem redu še ni bilo točke o odločanju o koncesiji? 
2. koliko je občina plačala za pravno svetovanje za koncesijo na Zatrniku? 
3. dobila je zapisnik inšpektorata za javni sektor. Meni, da vlada malo zmešnjave okrog dokumentacije. 
Zanima jo, kako se opravljajo napake? 
 
ODGOVOR - župan 
1. odloke in koncesije predlaga župan, predlagatelj koncesije pa je dal predloga, da se župana izloči iz 
postopka, tako da bo OS odločal o izločitvi župana.  
2. podan bo pisni odgovor.  
3. občinska uprava se je odzvala na pisanje inšpektorja in napake odpravlja.  
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Pavel Jakopič 
1. svetnico Bunderla je pozval, da se v njenih »Naših Gorjah« javno opraviči, ker je blatila njega in njegovo 
hčerko.  
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Janez Kolenc 
1. pobuda za ureditev pešpoti iz Krnice proti Gorjam, ker jo je sprala voda, zato jo je potrebno nasuti in 
narediti odvodnjavanje. 
 
 
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Primož Pretnar 
1. nova prometna ureditev na Poljšici; meni, da izbira rešitve za varovanje lastnine ni najbolj prava. Apelira 
na občinsko upravo, da še enkrat premisli o izpeljanih ukrepih in poskuša najti bolj prijazno rešitev za 
vaščane Poljšica in vseh tistih, ki jih je tak ukrep prizadel.  
2. po zaključku prve in druge faze izgradnje na Poljšici, so ostale še nekatere pomanjkljivosti, ki jih je treba 
še popraviti oz. odpraviti. Predvsem bankine, ki se po zimi posedle, pogreznile in na določenih predelih so 
celo nižje od asfalta. Napake naj se čim prej odpravijo, naj se zatravi.  



 

VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Zdenka Repe 
1. zamenjava dotrajane klopce, ki je na poti pod Višelnico, na pešpoti (razgledna točka nad Revovco).  
 
 
Seja se je zaključila 14. 4. 2021 ob 21:59 uri.  
 
 
Po tonskem zapisu: 
Nuša Jesenšek 
           
 
 
 

Župan Občine Gorje 
          Peter Torkar  
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